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+iERE
Ivm met een dubbele boeking met de minister op donderdag neemt FRE deze over.

Ik had de afspraak voorbespreking niet gezien.
Maar daarzounog even een detour op verzinnen.

on EER
Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

@minvws.nl]
@minvws.ni]; ICEECNN.
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Aan: @minvws.nl>,IEEE @minvws.nl>
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Onderwerp: Monitoringsoverleg RIVM programma 19

Volgende week donderdag is het periodiek ine

GRRE
met over RIVM programma 19.

Maandag hebben we hiervan een voorbespreking jij en ik), daarom stuur ik nu vast de agenda en enkele stukken als

input daarvoor. Zie bijlagen, en de agenda heb ik ook onderstaand ingevoegd. Geannoteerde agenda volgt n.a.v. overleg van

maandag.

Korte samenvatting:
Agendapunt 1: geen bijzonderheden.
Agendapunt 2: Geen bijzonderheden
Agendapunt 3: Geen bijzonderheden (alle nieuwe projecten zijn reeds voorbesproken en inhoudelijk afgestemd. Zitten geen

grote nieuwe dingen in. Wat ons betreft alles akkoord.

Agendapunt4: Zie bijlagen, Geen bijzonderheden. Financien (incl uitputting) zijn conform afspraken afgehandeld.
Agendapunt 5: Hier is een toelichting van ons gewenst over de stavaza rondom de voorjaarsnota, en wanneer RIVM uitsluitsel

kan verwachten m.b.t. financien voor 2023 en 2024. Dit is vanuit hun gewenst omdat zij vooral ook met personele
onzekerheden zitten (mensen met tijdelijke contracten die gaan rondkijken)
Agendapunt 6: Update vanuit ons gewenst. Zij zijn wel op de hoogte gebracht van de aangestelde kwartiermakers.

Agendapunt 7: Zie bijlage gespreksleidraad. Bedoeling is dat dit tijdens het monitoringsoverleg besproken wordt. De insteek is

hierbij tweezijdig: zowel vanuit perspectief VWS als RIVM. ee ik kunnen hiervoor het voarwerk doen, lijkt me goed dit

even maandag te bespreken.
Agendapunt 8: Jij hebt aangegeven dit overleg meer op hoofdlijnen te willen doen en op langere termijn (waar moet het heen,
focus en scope). Leek ons goed om dit met EEE inhoudelijk te bespreken, ook omdat binnenkort de lange termijn brief wordt

verstuurd. Voor ons is dit gewenst omdat we nu weinig beeld hebben van langere termijn en daardoor dit soort beslissingen niet

vanuit een algemeen idee kunnen nemen. lets meer een beeld vormen van waar moet het heen, of in ieder geval het gesprek
daarover aangaan, lijkt ans wenselijk.

Kortom: voor de voorbespreking van maandag zijn wat ons betreft vooral agendapunt 7 en 8 relevant.

Goed weekend alvast en tot maandag!
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